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ARUPÄRIMINE

„Viljandi Vallavolikogu 25.05.2023 otsus "Viiratsi Lasteaia „Rüblik“ ja Vana-Võidu
Lasteaia ümberkorraldamine"

Esitan vastavalt Viljandi Vallavolikogu töökorra § 17 arupärimise Viljandi valla vallavanem
Alar Karule. Arupärimisele soovin nii kirjalikku kui ka suulist vastamist. Suulist vastamist
palun järgmisel volikogu istungil.

Viljandi Vallavolikogu võttis vastu 25.05.2023 nr 162 otsuse „Viiratsi Lasteaia „Rüblik“ ja
Vana-Võidu Lasteaia ümberkorraldamine“, millega liidetakse hiljemalt 31.12.2023
Vana-Võidu Lastead Viiratsi Lasteaiaga „Rüblik“.

28.06.2023 seisuga on esitanud Vana-Võidu lasteaia direktorile lahkumisavaldused 8
Vana-Võidu lasteaia töötajat:

* direktor

* 4 õpetajat

* abiõpetaja

* majandusjuhataja

* muusikaõpetaja

Esitasin enda viimases arupärimises vallavanem Alar Karule 25.05.2023, mis puudutas ka
Viiratsi lasteaia „Rüblik“ ja Vana-Võidu lasteaia liitmist, et mismoodi on lasteaia personali
hirme maandatud? Miks ei kuulatud Vana-Võidu lasteaia hoolekogu ja personali muret?
Vallavalitsuse vastused olid üleolevad ja kesised. Irma Väre vastas, et ainult hirmutatakse
lahkuda, kes ikka lahkub. Ja nüüd on tulemus käes. Kui küsida personalilt, et miks nad
lahkuvad, siis vastus on, et ei saadud vastuseid, mis saab töötajatega, kellel on tähtajalised
lepingud, ei saadud pikendust lasteaeda liitmisega, sellesse ei süvenetud vallavalitsuse poolt
piisavalt. Toodi ka välja, et liitmine poole õppeaasta pealt on ebanormaalne ja kiirustatud.
Kogu personal oli vaadanud vallavolikogu istungit, kus võeti liitmisotsus vastu - väga halb
tunne jäi, kuidas käituti lasteaia direktoriga, kuidas ei võetud kuulda hoolekogu ja personali
palvet. Häiris, kuidas volikogu esimees surus maha kõik ettepanekud ja sõnavõtud, mis ei
sobinud liitmise poolt hääletades. Ei mõeldud laste heaolule. Poldud rahul ka Irma Väre
sõnavõttudega ja hämamistega (kohtumine lastevanematega ja Sakala sõnavõtud). Lahkumine
on personalile väga raske ja see võeti vastu ühtselt, sest usk enda tööandjasse- Viljandi
Vallavalitsusse on kadunud.



Esitan seoses sellega teile järgmised küsimused:

1. Kas tehtud lasteaedade liitmise otsus toob arengukavas toodud tulemuse?

2. Kuidas ja kas on suheldud õpetajatega, et oleks võimalik jätkata koostööd? Kuidas
on personali hirme maandatud?

3. Mida järeldate sellisest kiiruga tehtud otsusest? Kas edaspidi jätkate samamoodi
kiirustades ja inimestele mitte mõeldes või olete midagi sellest olukorrast õppinud?

4. Kas olete andnud endast kõik oleneva, et õpetajad saaksid ja tahaksid tööd jätkata?

5. Kas olete pöördunud lastevanemate poole, et nende hirmusid maandada? On see
üldse plaanis?

6. Kas uue personali otsingud käivad? Milline on varuplaan, kui ei saada uut
personali? Kes asendab?

Lugupidamisega,

/allkirjastatud digitaalselt/

Valmar Haava

Vallavolikogu liige


